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 جلسه فنی و 
تمرین یک ساعته

ز  تمریــن دیــروز پرســپولیس ا
ســاعت ۱۲ در ورزشــگاه شــهید 
کاظمــی آغــاز شــد و بازیکنــان قبل 
از شــروع تمریــن، در جلســه فنــی 
شــرکت کردند و کادر فنی نکاتی را 
بــه آنها منتقــل کرد. تمریــن دیروز 
از ســالن بدنســازی آغــاز شــد و 
بازیکنــان حدود ۱۵ دقیقه با انجام 
حرکات کششــی و نرمشی، بدن ها 
را زیــر نظــر مربی بدنســاز تیم گرم 
کردند. بازیکنان سپس وارد زمین 
چمن شــدند و بخش های مختلف 
تمرین را که شــامل؛ اســتارت های 
ســرعتی، راندو در قالب ســه گروه، 
شــوتزنی به سمت دروازه و فوتبال 
هدفمنــد می شــد را طبق نظر کادر 
فنــی انجــام دادنــد. ایــن جلســه 
تمرینی یک ســاعت طول کشید و 
تیــم بدون بازیکن مصدوم تمرین 
کــرد. پرســپولیس امــروز آخریــن 
تمریــن خــود را پیــش از دیــدار بــا 
ذوب آهــن در ورزشــگاه شــهید 
کاظمــی برگــزار می کند و پس از آن 

بــه اردو مــی رود.

 
قسط رادو، قرض از 

بانک طرف قرارداد
باشــگاه پرسپولیس برای پرداخت 
قســط اول طلب دروازه بان اســبق 
خــود به ســراغ بانــک ایرانــی طرف 
قــرارداد رفتــه و از طریــق این بانک 
کشــورمان موفــق شــده این بدهی 
را بپــردازد. گفتــه می شــود ایــن 
بانــک از طریق یکی از صرافی های 
همکار با خود، مبلغ ۲۵0 هزار یورو 
به حســاب رادوشــوویچ واریز کرده 
تا به نوعی پرسپولیس از یک خطر 
جــدی رهایــی پیدا کنــد. این بانک 
به عنوان یکی از شــرکای اقتصادی 
اصلی پرســپولیس در این فصل با 
این باشــگاه مشــغول به کار اســت 
و پرسپولیســی ها مبلــغ حاصــل از 
فروش ۱0 درصد از سهام خود را در 
ایــن بانک ســپرده گذاری کرده اند.

گفته شــده این بانک در حالی این 
پول را پرداخت کرده که بعداً بابت 
آن با باشــگاه پرســپولیس تســویه 
خواهــد کــرد و بــه احتمــال زیــاد از 
ســپرده پرســپولیس در ایــن بانک 
برداشــت خواهــد شــد؛ چراکه این 
پرداخت پول بیشــتر شــبیه قرض 

دادن بوده اســت.

 
فعلاً خبری از 

پرداختی نیست
ینکــه باشــگاه پرســپولیس  بــا ا
در زمینــه پرداختــی بــه بازیکنــان 
و اعضــای کادر فنــی تــا اینجــای 
فصــل عملکــرد خوبــی داشــته امــا 
بازیکنان دوســت داشتند در پایان 
نیم فصــل اول عــدد دریافتی شــان 
دقیقــاً ۵0 درصــد رقــم قــرارداد این 
فصل شان باشد اما آنها 44 درصد 
پــول گرفته انــد و بــا توجــه بــه رقــم 
قراردادهــا 6 درصــد قــرارداد رقــم 
قابل توجهی می شــود. بــا این حال 
بــه نظــر می رســد تــا یکــی، دو مــاه 
آینــده خبــری از پرداخــت نباشــد. 
از طرفــی بازیکنــان پرســپولیس 
پــاداش دو پیــروزی قبلی شــان در 
لیــگ و جــام حذفــی را از باشــگاه 
طلبکارنــد امــا بعیــد اســت قبــل از 
بــازی بــا ذوب آهــن پولــی به عنــوان 

پــاداش بــه آنهــا پرداخــت شــود.

 zخرده خبر 

محمد عمری

عملکرد فوق العاده در تمرین دیروز

نکتــه عجیــب در مورد پدیده این فصل پرســپولیس قدرت شــوت هایش و مدل 
ضربــه زدن اوســت. عمــری طــوری بــه تــوپ ضربه می زنــد که تــوپ روی هوا تاب 
می خــورد و البتــه شــدت ضربــه بالاســت تــا کار برای دروازه بان ها ســخت شــود.
عمــری در تمریــن دیــروز هــم عملکــرد فوق العــاده ای داشــت. در آیتــم ضربــات 
ایســتگاهی یحیی با بغل پا به ســرلک و عمری پاس می داد و آنها ضربه می زدند 
که عمری ضربات فوق العاده ای می زد و از 5 ضربه 4 تایش را تبدیل به گل کرد.

عیسی آل کثیر

آماده نیست و به لیست نمی رسد

بــا اینکــه پرســپولیس در فــاز حمله برای بــازی با ذوب آهن کمبــود دارد اما بعید 
اســت عیســی در لیســت 20 نفــره تیمــش بــرای ایــن بــازی قــرار بگیــرد. عیســی 
دوشنبه شب قرارداد خود را در هیأت فوتبال ثبت کرد و از سازمان لیگ  کارت 
بازی اش را گرفت. این یعنی که قانوناً برای حضور در ترکیب ســرخ ها مشــکلی 
نــدارد امــا هنــوز از نظــر بدنــی مشــکل دارد و اصلاً آماده نیســت. با این شــرایط 

احتمــالاً آل کثیــر را از هفتــه شــانزدهم یا هفدهم در ترکیــب تیمش ببینیم.

شیخ دیاباته

بازگشت به لیست بعد از 84 روز

آمــاده شــده و بــه احتمــال 99 درصد در لیســت تیمش برای بــازی با ذوب آهن 
می رســد و شــاید دقایقــی هــم بــازی کنــد. دیاباتــه بعــد از پشــت ســر گذاشــتن 
دومیــن مقطــع مصدومیــت می توانــد برای پرســپولیس بــازی کنــد. او در بازی 
بــا مــس کرمــان از هفتــه یازدهــم در تاریــخ 5 آبان گل زد و بعــد از آن در دو بازی 
تدارکاتی مقابل پیکان و ســپاهان هم آماده نشــان داد اما مصدوم شــد و چهار 

بــازی قبلــی تیمــش را از دســت داد تــا فردا بعــد از 84 روز به لیســت برگردد.

سهراب انتظاری مهاجم اسبق پرسپولیس معتقد است 
کــه سرخپوشــان حاشــیه امنیــت امتیــازی خوبــی بــرای 
خودشــان بــه وجــود آورده انــد. با وجــود ایــن به دلیل راه 
دشواری که در نیم فصل دوم پیش روی تیم های مدعی 
وجــود دارد، مهاجــم اســبق پرســپولیس معتقــد اســت 
بازیکنــان پرســپولیس بایــد خیلــی جدی تــر و مصمم تــر 
بــرای قهرمانــی در پایــان فصــل بجنگند چــون رقابت در 

نیم فصــل دوم را بســیار ســخت و دشــوار می دانــد.
   عملکرد پرسپولیس در نیم فصل اول خوب بود؟

پرســپولیس بــا وجــود بعضــی از مشــکلاتی کــه پیــش 
رویــش وجــود داشــت نیــم فصــل اول را خــوب تمــام 
کــرد و در چنــد بــازی ماننــد دیدار مقابــل گل گهر و بازی 
مقابــل اســتقلال در دربی با شــرایطی کــه در آن مقطع 
وجــود داشــت خیلی خوب نتیجه گرفــت و در نهایت با 
شــرایط امتیــازی خیلــی خوبی فصل را به پایان رســاند. 
ارزش کاری پرســپولیس زمانــی بیشــتر می شــود که ما 
می بینیــم کــه دوبــار در نیم فصل اول لیگ تعطیل شــد 
امــا بــا وجــود ایــن پرســپولیس خیلی خــوب بــه بازی ها 
برگشــت و شــخصیت بــالای خــودش را در رســیدن بــه 

صــدر و حفظــش نشــان داد.
  در دیدار مقابل ذوب آهن که پرسپولیس مانند 

بازی اول فصلش متوقف نخواهد شد؟!
ذوب آهن با تارتار تیم منسجمی نشان داده، تیمی که 
در کارهــای دفاعــی خــوب کار می کنــد و بی محابا حمله 
نمی کنــد. ایــن تیم ســخت امتیــاز می دهد امــا با وجود 
دشــواری هایی کــه بــرای دیــدار مقابــل ایــن تیــم وجود 
دارد، یحیی سیستم این تیم را خیلی خوب می شناسد 

و بــه نوعــی راه هــای غلبه بر این تیم را خوب بلد اســت.
  اما به هر حال پرسپولیس مقابل چند تیمی که 

بسته بازی می کنند موفق به برد نشده است!
ممکــن اســت کار گــره بخورد چه بســا که جــدا از دیدار 
مقابــل ذوب آهــن در دیــدار رفت، سرخپوشــان مقابل 
تیــم پیــکان و ون پــارس در جــام حذفی هم به مشــکل 
خوردنــد امــا در چنین مواقعی حتمــاً یحیی پلن و روش 
جدیدی رو خواهد کرد تا بازی را به سود تیمش خاتمه 
دهــد. نمونــه آن هم بازی دربی بود که سرخپوشــان در 
شــرایط دشــواری به دلیــل جدایی لوکادیا مواجه شــده 
بودنــد امــا دربــی بــا تغییــر تاکتیــک یحیــی و اســتفاده 
از ســرزنی بــه نحــو احســن بــرای پرســپولیس در آمــد 
تــا پرســپولیس بــه بهتریــن شــکل از قــدرت ســرزنی 
بازیکنانــش اســتفاده کــرده و برنده شــود. البتــه جدا از 
ایــن حرف ها من شــخصاً امیــدوارم که تارتــار تیمش را 
بــا روش دفاعــی بــه بــازی نفرســتد و به نوعــی تیمش را 
تشــویق بــه بــازی هجومــی نمایــد چــون در فوتبالــی که 
تماشــاچی نیســت و هیجانــش گرفتــه شــده ما شــاهد 
بــازی دفاعــی هم از تیمی نباشــیم چــون در این صورت 
فوتبــال جذابیتــی نخواهــد داشــت و حتــی بــرای خــود 
تیم هــا هــم جذابیــت نخواهــد داشــت چــه برســد بــه 
بازیکــن و تماشــاچی کــه بایــد از تلویزیــون بــازی را نگاه 
کنــد و مســلماً بــا بــازی دفاعــی، تماشــاگر از بــازی اصلاً 

لــذت نخواهــد برد.
  در رابطه با متحول شدن بازی بیرانوند بعد از 

حضور در اروپا چه نظری دارید؟
مــا بــا بیرانونــد ۲ بر صفــر از حریفان جلو هســتیم چون 
در واقــع دفــاع پرســپولیس بــه هارمونــی خیلــی خوبی 
رســیده اســت و بــا داشــتن ســتاره های هجومــی خیلی 
خــوب می توانــد از حالــت دفاعــی بــه حالــت هجومــی 
در آیــد. از طرفــی حضور بیرانوند اعتماد به نفس بالایی 
بــه تیــم می دهــد و حضــور چنیــن دروازه بانی ترســی در 
دل همــه حریفــان می انــدازد. دروازه بانــی کــه به دلیــل 
حضــور در اروپــا و جــام جهانی به یــک تکیه گاه مطمئن 
برای پرسپولیس تبدیل شده و ستاره ای قابل اتکا برای 

تیمش محســوب می شــود.
  با وجود این کار هافبک های پرسپولیس را به 

لحاظ سازندگی موقعیت مورد تأیید قرار می دهید؟
بلــه هافبک هــای خوبی داریم امــا با وجود این معتقدم 
پرســپولیس بــه یــک طراح خیلی خوب دیگــر نیاز دارد؛ 
طراحی تمام عیار که بتواند مهاجمان تیم را در بهترین 
شــکل ممکن نشــان دهد. البته اگر بر خلاف نیم فصل 
اول مــا ســروش را کامــل و ســرحال در اختیــار داشــته 
باشــیم جریان برای ما متفاوت خواهد شــد و با حضور 
او و صادقی میانه زمین پرســپولیس به بهترین شــکل 
ممکن کار خواهد کرد چه بسا که ترابی و امیری و دیگر 
عناصــر قابــل اتــکا هم هســتند که مــا می توانیــم از آنها 
نهایت بهره را در امر سازندگی و کارهای هجومی ببریم.
  با وجود محمد عمری فکر می کنید باز هم نیاز به حضور 

مهاجم جدیدی در پرسپولیس احساس می شود؟
محمــد عمــری بازیکــن بســیار خوبی اســت امــا فوتبال 
ایــن بازیکــن مانند رضا جباری زمان ما اســت؛ هافبکی 
خــلاق کــه می توانــد کارهــای هجومــی را بخوبــی انجــام 
دهــد امــا بــا وجــود ایــن حتمــاً نیاز بــه یک گلــزن خیلی 

خــوب داریم.
  در مورد مهاجمان خوبی همچون پاکدل و عبدی 

فکر می کنید چگونه باید احیا شوند؟
عبــدی و پاکــدل بایــد اعتمــاد بــه نفــس لازم را پیــدا 
کننــد و در ایــن بیــن عبــدی بایــد یــک خانــه تکانی در 
خــودش بــه وجــود بیــاورد. چــه بســا که اگــر عبدی به 
خــودش نیایــد و از فرصت خودش اســتفاده نکند به 
نوعی فرصت ســوزی خواهد کــرد. البته من معتقدم 
پرســپولیس ســتاره هایی مانند عمری دارد؛ بازیکنی 
ماننــد خــدادادی که بــاور کنید اگر یحیی به او اعتماد 
کنــد به بهترین شــکل از وجــود او مانند عمری بهره 

خواهــد برد.

 امیدوارم ذوب آهن دفاعی بازی نکند

 سهراب انتظاری: 
پرسپولیس به یک 
هافبک طراح نیاز دارد
پرسپولیس با بیرانوند دو بر صفر از حریفانش پیش است

 دیاباته چند بازی دیگر هم 
بازی نکند بهتر است

 شیری: پرسپولیس 
 تا دقیقه 20 باید
به گل اول برسد

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

ســــبق  ا فبــــک  ها شــــیری  ی  مهــــد
پرســــپولیس معتقد اســــت با شرایطی 
کــــه دیاباته داشــــته و دارد بهتر اســــت 
که بازهم ســــرمربی پرســــپولیس از او 
اســــتفاده نکند و به بازیکنان دیگرش 
بســــنده کنــــد. بــــه بهانــــه مــــوارد فنی 
پرســــپولیس گفــــت و گویی با شــــیری 

داشــــتیم.
بــــا وجــــود عمری بــــه نظــــر پرســــپولیس 

کمبــــودی در خــــط حملــــه نــــدارد؟
مــــن فکر می کنــــم نبایــــد خیلــــی زیاد 
روی عمــــری زوم کــــرد، چــــرا کــــه او 
بازیکــــن جوانــــی اســــت و مقــــدار زیاد 
زوم کــــردن روی یک بازیکــــن به نوعی 
تمرکــــز او را بــــه هــــم می زنــــد و موجب 
می شــــود تــــا شــــاید او را تا حــــدودی از 
مســــیر پیشــــرفت خیلی خوبــــی که در 
پرســــپولیس پیــــش رو گرفته دور کند.

در خصــــوص دیاباته فکــــر می کنید او 
می تواند در بازی هــــای آینده مثمرثمر 

واقع شود؟
دیاباتــــه بازیکن خوبی اســــت اما بهتر 
اســــت در مــــورد بازگشــــت او عجلــــه 
نکنیــــم چــــون او مدت ها از بــــازی دور 
بــــوده، به همیــــن دلیل بهتر اســــت به 
او کــــم کم میــــدان بدهیم تا به شــــکل 
کامل آماده شــــود، از ایــــن رو به نظرم 
فعــــلاً در یکــــی دو بازی دیگــــر هم باید 
دیاباتــــه بــــازی نکند تا خدایــــی ناکرده 
دوبــــاره مصدوم نشــــود و در خصوص 
دیاباتــــه بایــــد صبر بیشــــتری کرد و در 
ادامــــه از او اســــتفاده کــــرد. از طرفــــی 
فعــــلاً عمــــری هم جــــواب داده و خوب 
بــــازی کرده و گل زده، بــــه همین دلیل 
نبایــــد در خصــــوص او و بازگشــــتش 

عجلــــه کرد.
در رابطــــه بــــا بازی پرســــپولیس مقابل 

ذوب آهــــن چه نظــــری دارید؟
نــــوع بازی ذوب آهن به گونه ای اســــت 
که روش بازی مقابل آن تیم را ســــخت 
می کنــــد، تیمــــی کــــه خیلــــی فشــــرده 
دفــــاع می کنــــد و در ضــــد حمــــلات 
هــــم قــــوی کار می کنــــد، بــــه همیــــن 
دلیــــل مقابل چنیــــن تیم هایــــی نباید 

بی محابــــا حملــــه کــــرد و کار را تمــــام 
شــــده دانســــت. در چنیــــن بازی هایی 
مدیریــــت تیــــم خیلــــی مهم اســــت که 
یحیــــی بــــه خوبــــی از ایــــن مهــــم بهره 
می بــــرد به همیــــن دلیل پرســــپولیس 
بــــرای اینکــــه کارش به مشــــکل نخورد 
و بازیکنانــــش بــــرای نتیجه گیری دچار 
استرس نشــــوند بهتر اســــت تا دقیقه 
۲0 بــــازی بــــه گل برســــد و قطعــــاً در 
چنیــــن شــــرایطی حتمــــاً پرســــپولیس 
می توانــــد بــــا شــــرایط بهتــــری حملــــه 
کــــرده و برنامه هــــای تاکتیکــــی اش را 

بهتــــر عملی ســــازد.
چــــه اتفاقــــی رخ داد کــــه پرســــپولیس 
برخــــاف بازی های دیگرش بــــا نتیجه 

بســــیار پــــرگل به برتری رســــید؟!
گل زدن بــــه نســــاجی هــــم کار راحتی 
نبــــود اما چــــون خیلــــی زود مقابل این 
تیم بــــه گل رســــیدیم زمینه رســــیدن 
بــــه گل هــــای دیگــــر مقابــــل ایــــن تیم 
بــــرای مــــا مهیــــا شــــد از ایــــن رو خیلی 
مهم اســــت که مقابــــل ذوب آهن هم 
زود بــــه گل برســــیم تــــا بازی بــــه نوعی 

گــــره نخورد.
تیم هایــــی کــــه معمــــولاً در نیــــم فصل 
قهرمــــان می شــــوند در پایــــان فصــــل 
هــــم قهرمــــان می شــــوند، ایــــن قضیه 
در خصــــوص پرســــپولیس ایــــن فصل 

هــــم صــــدق خواهــــد کرد؟
بازی هــــای نیم فصــــل دوم واقعاً خیلی 
ســــخت تر از نیــــم فصــــل اول اســــت، 
بــــه همیــــن دلیل بایــــد خیلی بیشــــتر 
زحمــــت کشــــید و بــــه معنــــای واقعــــی 
بیشــــتر از بازی هــــای نیــــم فصــــل اول 
تــــلاش کــــرد تــــا بــــه نتیجــــه مطلــــوب 
رســــید و اگر لحظه ای تیمــــی فکر کند 
کــــه کارش برای قهرمانی راحت اســــت 
و حاشــــیه امنیت امتیــــازی دارد، حتماً 
از مســــیر قهرمانــــی دور خواهد شــــد و 
کار برایش دشــــوار می شــــود، از این رو 
پرســــپولیس بایــــد در بازی های پیش 
رو حتمــــاً پیــــروز شــــود تا ضمــــن حفظ 
فاصله امتیــــازی به نوعــــی فاصله اش 
را بــــا بقیــــه تیم هــــای مدعــــی بیشــــتر 
ســــازد تــــا بــــه لحــــاظ روانی با شــــرایط 
بهتــــری بــــرای قهرمانــــی در نیم فصل 

دوم تــــلاش کند.

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

ذوب آهن با تارتار 
تیم منسجمی نشان 
داده، تیمی که در 
کارهای دفاعی خوب 
کار می کند و بی محابا 
حمله نمی کند. این 
تیم سخت امتیاز 
می دهد اما با وجود 
دشواری هایی که 
برای دیدار مقابل 
این تیم وجود دارد، 
یحیی سیستم این 
تیم را خیلی خوب 
می شناسد و به 
نوعی راه های غلبه بر 
این تیم را خوب بلد 
است


